



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.
Oman Qatar Insurance Company SAOG

Date: 11th August 2026

التاريخ: ١١ أغسطس ٢٠٢٦ م

Subject: MSX Live Interactive Discussion Session – Financial Statements for H1 2026

الموضوع: جلسة نقاشية لعرض البيانات المالية للنصف الأول من العام ٢٠٢٦ م

Oman Qatar Insurance Co. S.A.O.G would like to inform and invite the investors and analysts to participate in MSX Discussion Session as below:

تود الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع. إخطار ودعوة المستثمرين والمحللين الى المشاركة في الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط وذلك كالآتي:

Date: 13th August 2026

التاريخ: ١٣ أغسطس ٢٠٢٦ م

Time: 01:00 PM (Muscat Time)

الوقت: ١:٠٠ مساءً (بتوقيت مسقط)

Duration: 1 Hour

المدة: ساعة واحدة

The agenda of this discussion will be to present the unaudited financial results for the period ended 30th June 2026 which was disclosed on the MSX website on 29th July 2026. The discussion will be followed by a Q&A session.

سيتم عرض ومناقشة النتائج المالية غير المدققة للشركة للفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٦ م والتي تم الإفصاح عنها في بورصة مسقط بتاريخ ٢٩ يوليو ٢٠٢٦ م، وبعد انتهاء الجلسة النقاشية سيكون هناك فقرة للأسئلة والأجوبة.

The session will be conducted via Microsoft Team, link & QR code below:

سيتم عقد الجلسة عبر الاتصال المرئي والمسموع من خلال الرابط أو الرمز أدناه:



رابط الاجتماع – Meeting Link

For further information please contact the Investor Relation Officer:

ولمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

Mr. Mohamed Hussain Mohamed Jawad

الفاضل/ محمد حسين محمد جواد

Email: mohammed.jawad@oqic.com

البريد الإلكتروني: mohammed.jawad@oqic.com

Mobile: +968 95959192

الموبايل: +٩٦٨ ٩٥٩٥٩١٩٢



حسن بن ياسين بن اللواتي
Hasan Yaseen Ali Al Lawati
الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer